
 

 1 

OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
DIVAČA,  21. 3. 2017 
 

Z A P I S N I K 
 

14. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO 
(v nadaljevanju: Odbor), 

ki je potekala dne, 21. 3. 2017, ob 14,00 
v prostorih Občine Divača, Kolodvorska ulica 3a, Divača. 

 
Prisotni:   

1. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, predsednica Odbora 
2. NIVES SKUK, članica Odbora 
3. JOVO FERFILA, član Odbora 
4. BENJAMIN ŠKRLJ, član Odbora  
5. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava  

 
Odsotni:  
/ 
 
Predlagani dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora  
2. Predlog izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola  

dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  prihodkov  nad odhodki  
3. Poročilo o poslovanju  javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Bogomirja 

Magajne Divača v letu 2016  
4. Izvajanje programov javnih  del v letu 2016 v občini Divača 
5. Predlog izdaje soglasja k sofinanciranju  izvajanja dodatnih programov v letu 2017 
6. Predlog Letnega programa športa v občini Divača za leto 2017 
7. Predlog Letnega programa kulture  v občini Divača za leto 2017 
8. Predlog  izdaje soglasja k višji oprostitvi plačila  pravic  iz naslova  družinskega pomočnika  
9. Pobude in vprašanja  

 

Predsednica je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, da je Odbor sklepčen. Predstavila je 
predlog dnevnega reda seje Odbora in predlog podala na glasovanje.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP   
Odbor za negospodarstvo soglasno sprejema predlog dnevnega reda 14. seje Odbora. 
 
1. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled poteka 13. seje Odbora s poudarkom na sprejetih sklepih Odbora.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Predlog zapisnika 13. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlagani vsebini. 
 
 
2. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in predala besedo članici Odbora Nives Skuk, ki je kot 
predstavnica Osnovne šole Divača prisotne podrobneje seznanila z razlogi oz. izvori obsega sredstev 
ugotovljenega presežka prihodkov nad odhodki ter s predlogom razporeditve sredstev.  
 
Po krajši razpravi je bil sprejet  naslednji 
SKLEP  

http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20%C5%A1porta%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020316503757/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20kulture%20%20%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020414422765/
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Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k sklepu Sveta javnega  vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola  dr. Bogomira  Magajne Divača glede razporeditve presežka  
prihodkov  nad odhodki. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega 
sklepa. 
 
 
3. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu. Prisotne je seznanila, da bo podrobna predstavitev poročila 
izvedena na seji OS, ki jo bo podala ravnateljica šole in glede na dejstvo, da se OS le seznani s poročilom zaradi 
podvajanja  poročanja ni bila ravnateljica posebej vabljena tudi na sejo OS. 
V krajši razpravi so prisotni razpravljali o nekaterih bistvenih delih poročila in se dogovorili, da bodo morebitna 
vprašanja in dileme izpostavili na seji OS po predstavitvi poročila.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo je proučil Poročilo o poslovanju  javnega  vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Osnovna šola dr. Bogomirja v letu 2016 in ni imel pripomb.  
 
4. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev predlagane 
vsebine ter sklepa. Romana Derenčin je podrobneje predstavila potek postopkov v okviru Javnega povabila za 
izbor programov javnih del v letu 2017 in izbor programov (prijave, izbor, sofinanciranja, izračuni potrebnih 
finančnih sredstev,…) s poudarkom na dejstvu, da je bilo (v primerjavi z obravnavano tematiko v minulih letih) 
zaradi narave in časovne dinamike poteka javnega povabila potrebno postopek zaključiti in podpisati pogodbe, 
saj programi že tečejo. Predstavitev je bila v okvirih že podana ob postopku sprejemanja proračuna za leto 2017. 
Opozorila je na napako, ki je v gradivu in sicer: v predlogu sklepa OS je pri točki 2. v tabeli pod program javnega 
dela Občine Divača navedeno, da je max. trajanje izvedbe programa 10 mesecev, kar je napačno navedeno – 
max. trajanje programa je 12. mesecev. Predlagala je, da Odbor sprejeme posredovano spremembo predloga 
besedila.    
Prisotni so soglasno sprejeli predlog, da Občina pridobi od vseh izvajalcev programov javnih del v letu 2016, ki so 
bili sofinancirani iz občinskega proračuna, poročila o izvedenih programih.   
 
Po razpravi je bil sprejet  naslednji 
SKLEP 
1. Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izvajanja programov javnih  del za leto 2017 v občini 
Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa z upoštevanjem popravka podane 
napake v navedbi predloga sklepa OS.  
2. Odbor za negospodarstvo predlaga, da Občina Divača pridobi od vseh izvajalcev programov javnih del 
v letu 2016, ki so bili sofinancirani iz občinskega proračuna, poročila o izvedenih programih.   
 
 
5. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev predlagane 
vsebine ter sklepov po posameznih izvajalcih dodatnih programov. Nives Skuk je podrobneje predstavila pomen 
dodatnih programov, ki jih izvaja Osnovna šola Divača. Romana Derenčin je opozorila, da se predlagani sklepi 
nanašajo na programe javnih zavodov in enega društva iz okvira Strategije financiranja društev, ki delujejo v 
javnem interesu in celodnevno izvajajo  programe na območju občin Divača, Hrpelje - Kozina, Komen in Sežana 
(2015-2019). Sredstva za izvajanje programov so zagotovljena v proračunu.  
Člani Odbora so soglašali s predlaganim besedilom.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogi izvajanja dodatnih programov v letu 2017, za katere bo 
Občina Divača iz občinskega proračuna zagotovila sofinancerska sredstva, skladno s predloženimi plani 
navedenih izvajalcev in v okviru sprejetega proračuna.  Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine 
Divača sprejem predlaganega sklepa. 
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6. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu, ki so ga prejeli in kratko povzela obrazložitev predlagane 
vsebine.  Poleg tega je podala predloge Športnega društva Ruj, ki segajo na različne segmente področja športa v 
občini.  
Romana Derenčin je opozorila, da nov zakon o športu, ki je bil kot predlog predstavljen že v predlanskem letu, še 
ni sprejet, zato se v predlogu Letnega programa športa tudi za javni razpis upoštevajo podlage sedaj veljavne 
zakonodaje. Predstavila je postopek oblikovanja predloga besedila obravnavanega dokumenta in izpostavila 
sodelovanje nekaterih športnih društev, ki so se odzvali vabilo Občinske uprave k sodelovanju pri pripravi 
predloga besedila. Vsa društva, ki so posredovala svoje predloge in pomisleke, so prejela pisni odgovor. V večini 
so se pripombe nanašale na kriterije in merila sofinanciranja, kar je predmet Odloka o uresničevanju javnega 
interesa na področju  športa v občini Divača oziroma meril in kriterijev, ki so upoštevani pri vrednotenju 
programov športa v okviru javnega razpisa za izbiro in sofinanciranje izvajalcev programov športa v občini 
Divača. Povedala je da bo potrebno predloge predstaviti ob spreminjanju navedenega akta, kar se predvideva po 
sprejemu nove državne zakonodaje za področje športa, ki je napovedana, lahko pa se spremembe Odloka 
izvedejo tudi že prej, v kolikor se izkaže potreba in interes, za kar je prosila Odbor za mnenje.  
Člani Odbora so po daljši razpravi soglašali s predlaganim besedilom in soglasno sprejeli odločitev, da se 
spremembo Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača izvede po sprejemu 
novega zakona o športu oziroma sprememb obstoječega zakona o športu.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
1. Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Letnega programa športa v občini Divača  za leto 2017 
in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
2. Odbor za negospodarstvo predlaga, da Občina Divača začne s postopkom sprememb in dopolnitev 
Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača po sprejemu novega zakona 
o športu oziroma sprememb obstoječega zakona o športu. Javni razpis za izbiro in sofinanciranje 
izvajalcev programov športa v občini Divača se izvede skladno z veljavnim Odlokom o uresničevanju 
javnega interesa na področju  športa v občini Divača. 
 
 
7. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu.  
Romana Derenčin je podrobneje predstavila gradivo in opozorila na predlog vključitve Občine Divača v dva nova 
projekta in sicer Branju prijazna občina in Europa goes local, ki ste posebej predstavljena v gradivu. Prisotne je 
seznanila z izraženo namero Občine za sodelovanje v obeh projektih in izpostavila pomembnost podpore in 
sodelovanja Občinskega sveta pri navedenih projektih. Opozorila je, da bo ob uspešno izvedeni kandidaturi 
pripravljen natančnejši program aktivnosti.  
Prisotni so izrazili predlog, da bi Kosovelova knjižnica v Divači širila dodatne aktivnosti v občini Divača.  
 
Člani Odbora so soglašali s predlaganim besedilom in navdušeno podprli vključitev Občine v predstavljena 
projekta. Soglasno so sprejeli odločitev, da Odbor aktivno sodeluje pri izvedbi projektov in predlagali, da se v 
sodelovanje aktivno vključi tudi Občinski svet.   
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
1. Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Lokalnega programa za kulturo občine Divača za leto 
2017 in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganih sklepov. 
 
2. Odbor za negospodarstvo se bo aktivno vključeval v izvajanje projekta Branju prijazna občina. 
 
3. Odbor za negospodarstvo se bo aktivno vključeval v izvajanje projekta Europa goes local. 
 
4. Odbor za negospodarstvo predlaga Občinskemu svetu, da se aktivno vključi v izvajanje projekta 
Branju prijazna občina  in  Europa goes local. 
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8. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o temi točke in opozorila, da gradiva k predlagani točki dnevnega reda 
niso prejeli zaradi narave vsebine z vidika varovanja osebnih podatkov. Problematika bo predstavljena na seji. 
Namen obravnave pa je presoja članov Odbora o upravičenosti izdaje soglasja k višji oprostitvi plačila  pravic  iz 
naslova  družinskega pomočnika.  
Romana Derenčin je Odbor podrobno seznanila s problematiko, ki se nanaša na odločitev o izdaji soglasja k višji 
oprostitvi plačila  pravic  iz naslova  družinskega pomočnika za eno osebo v občini.  
 
V daljši razpravi so prisotni podrobno razpravljali o podanih dejstvih in izpostavljenih dilemah in sprejeli soglasno 
sprejeli odločitev, da  se županja, Občinska uprava in predsednica Odbora dodatno pogovorijo s 
predlagateljem ter Centrom za socialno delo, poskušajo dodatno proučiti dane utemeljitve predlagatelja 
in Centra za socialno delo in nato podati predlog odločitve.  
 
 
9. TOČKA 
 

Na seji Odbora so bile podane naslednje pobude, vprašanja, predlogi; 
 

 Mirjam Frankovič Franetič  
Podala je pobude: 

 Občina naj ob spremembi Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v 
občini Divača, ki bi bila izvedena po sprejemu novega zakona o športu oziroma 
sprememb obstoječega zakona o športu, poda v obravnavo predlog Športnega društva 
Ruj Divača, ki ga je društvo posredovalo Občini v postopku razprave o predlogu Letnega 
programa športa v občini Divača za leto 2017; 

 
Odbor za negospodarstvo podpira izraženo pobudo. 
 
 

 Pobuda Odbora za negospodarstvo: 

  Občina Divača naj pridobi od vseh izvajalcev programov javnih del v letu 2016, ki so bili 
sofinancirani iz občinskega proračuna, poročila o izvedenih programih.   
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 16,15. 

 
 
Zapisala:                                                                                                   
Romana Derenčin  

 
 
          
          Predsednica  Odbora 
       Mirjam Frankovič Franetič 

 

 
 

         
 


